
Vragen van GroenLinks voor wethouder Kastje over illegaal saneren en dumpen van 

asbest 

In de NRC van 26 augustus jl. stond een alarmerend bericht over ontwikkelingen in de 

asbestsanering. Illegaal saneren en dumpen: avonturiers op de asbestmarkt. In 2024 moeten 

alle asbestdaken gesaneerd zijn. Een enorme klus, waarvoor naar alle verwachting 

onvoldoende arbeidskracht voor handen zal zijn. Men vreest daarom de opkomst van malafide 

bedrijven met onveilige werkmethodes en dumping van asbest in de natuur. Het aantal 

asbestdumpingen in de natuur neemt echter de laatste jaren nu al toe.  Een waarschuwing die 

we serieus moeten nemen. Asbest is extreem schadelijk voor de gezondheid. Daar mag je 

geen risico’s meenemen. Bij de behandeling van de kadernota hebben wij al gevraagd om 

inzicht te geven in de gemaakte afspraken tussen de gemeente en de OFGV met betrekking tot 

voorlichting, controle en handhaving (T18/84). Uit het antwoord van 2 juli blijkt dat de wet 

formeel nog niet van kracht is en dat u het schrijven van een plan van aanpak daarom uitstelt. 

GroenLinks vraagt zich af of deze passieve houding wel terecht is, gegeven de gesignaleerde 

ontwikkeling? Er is geen twijfel aan de wet er komt. 

1. Bent u bereid het schrijven van een plan van aanpak al op de korte termijn op te 

pakken? 

Wanneer verwacht een dergelijk plan met de commissie te kunnen bespreken? 

https://www.nrc.nl/nieuws/2018/08/26/illegaal-saneren-en-dumpen-avonturiers-op-de-asbestmarkt-a1614298

